

環安衛政策

EHS (Environment, Health and Safety) Policy

景碩科技為專業 IC 載板製造公司,建廠以來一直秉持著「提供安全的工作環境、有效防止職業災害、恪盡環境保護責任、綠色經營」為公司經營目標。為達成上述目標,我們承諾持續改善,並做到:

As a professional IC substrate manufacturer, Kinsus upholds that "Providing safe workplace, preventing occupational injury, engaging on, environmental protection" as the goal. To achieve it, we commit to continual improvement and achieve the followings.

- 符合政府環保安全衛生法規及其他要求,響應全球綠色環保及零災害運動。
 Complying with applicable laws and decrees to advocate environmental protection and achieve free of occupational injuries.
- 主動溝通並提供適切之教育訓練,使員工、客戶及承包商認知環保安全衛生是全體人員共同的責任。
 Taking the initiative to communicate and provide training to employees, customers, and vendors to be aware that EHS issue is a common responsibility.
- 建立及落實環保安全衛生管理制度,提高環保安全衛生績效。
 Raising EHS performance through establishing and implementing EHS management system.
- 建立安全衛生及健康的工作環境,確保員工身心健康。
 Assuring physical and mental health of employee through establishing safe and healthy workplace.
- 加強風險管理及污染預防工作,降低對員工及環境之衝擊。
 Reducing the impacts to employees and environment through enhancing risk management and pollution prevention.
- 推動工業減廢及節約資源,達到資源有效使用之目的。
 Advocating waste reduction and resources saving to make effective use of the resources.

Chairman : Syh-Jang Liao